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0424P R O T O K Ó Ł Nr LIX/2018 
z LIX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 31 lipca 2018 roku 
w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
20

, zakończono o godz. 16 
30

. 
Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Paweł Hreczański. 
 
W obradach uczestniczyło 12 radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski. 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska. 
Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 315/LIX/2018 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów 

poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy 
Blachownia, realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy 
Blachownia. 

4. Uchwała Nr 316/LIX/2018 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 
5. Uchwała Nr 317/LIX/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
6. Uchwała Nr 318/LIX/2018 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 

kontroli działalności Burmistrza Blachowni. 
7. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na 

modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, 
realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy 
Blachownia. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 

kontroli działalności Burmistrza Blachowni. 
8. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
 

Streszczenie przebiegu obrad. 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LIX sesji przywitał 
wszystkich przybyłych gości. 
 
Ad. 2.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych,              
co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 
przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek rozszerzenie porządku poprzez dodanie 
punktu: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
Wniosek został przyjęty większością w stosunku 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymuje się”. 
Na Sali obecnych 12 radnych. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hrzeczański wnioskował do Burmistrza Blachowni 
(wnioskodawcy zwołania sesji) o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad. Burmistrz 
Blachowni Sylwia Szymańska wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu: 
Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni kontroli 
działalności Burmistrza Blachowni. 
Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuje się”, 1 
głos „przeciw”. 
Na Sali obecnych 12 radnych. 
 
Ad. 3.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zaproponował do składu Komisji Uchwał            
i Wniosków: 

1. Radnego Tomasza Czecha (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                        
i Wniosków). 

2. Radną Małgorzatę Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

3. Radnego Tadeusza Borka (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 12 radnych. 
 

Radna Edyta Mandryk zapytała, dlaczego sesja została zwołana w tym trybie skoro materiały 

zostały wysłane w terminie 7 dni przed. Uważa, że celowe jest sesji nadzwyczajnej, ponieważ nie ma 

zapytań i interpelacji radnych. 

Radni nie mieli możiwości omówienia na Komisji regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych                          
na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, realizowanych 
w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia. 
 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomach Czech przedstawił projekt uchwały                     

w sprawie regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na modernizację źródeł ciepła 

budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, realizowanych w ramach Programu 

Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Inspektor ds. ochrony środowiska Marta Jędrzejewska poinformowała, że regulamin został 

uproszczony. Mieszkańcy sami wykonują modernizację systemu ogrzewania. Po jej zakończeniu 

przedstawiają niezbędne dokumenty w celu otrzymania dofinansowania. Dofinasowanie wynosi  – 

maksymalnie 40 % udokumentowanych (łącznie) kosztów nie więcej niż 4,5 tyś. zł.  

Termin składania wniosków będzie określony i zamieszczony na stronie internetowej Urzędu. 

Wnioski będą sprawdzane pod względem formalnym i według kolejności wpływu będzie tworzona 

Lista Rankingowa. W przypadku większej liczby wniosków przewidzianych w danym roku                                 
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do dofinasowania wnioski będą przechodziły na następny rok i będą realizowane w pierwszej 

kolejności w kolejnym roku. 

Dopłata na lata 2018/2019 została przewidziana do 70 kotłów c.o. w tym 40 kotłów gazowych. 

Radna Edyta Mandryk zapytała czy dofinansowanie będzie obejmować jedynie faktury wystawione        

po 30.04.2018 r.  

Inspektor Marta Jędzrzejewska poinformowała, że nie dofinansowuje się inwestycji zakończonych 

przed 30.04.2018 r. 

Radny Cezary Osiński zapytał czy wnioski osób,  które składały ankiety będą w pierwszej kolejności 

rozpatrywane (tak miały obiecane)? 

Czy mieszkańcy mogą uzyskać pomoc z Urzędu przy wypełnianiu dokumentów? 

Inspektor Marta Jędzrzejewska odpowiedziała, że wypełniają zgodnie z załącznikami                               

do regulaminu. Mieszkańcy nie mili problemów z wypełnianiem dokumentów. przy dofinansowaniu 

systemów grzewczych przy dotacji 1 000 zł . 

 
Uchwała Nr 315/LIX/2018 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych 
na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, realizowanych 
w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia został podjęta 
jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na sali obecnych 12 radnych. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomach Czech przedstawił projekt uchwały                     
w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 
 
Uchwała Nr 316/LIX/2018 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody została podjęta został 
podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na sali obecnych 12 radnych. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomach Czech przedstawił projekt uchwały                     
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska poinformowała, że do końca czerwca zostały wykonane zdania          
w ramach środków niewygasających. Zwiększa się dochody budżetowe o 130 000 zł.  
Proponuje się zwiększyć wydatki na: 

1) modernizacje ul. Kubowicza o 40 tyś. zł, 
2) budowę chodnika przy ul. Piastów o 150 tyś. zł, 
3) modernizacje parkingu i drogi przy Przychodni „BLAMED” o 40 tyś. zł, 
4) bieżące utrzymanie dróg o 20 tyś. zł, 
5) wyprowadza się budowę ul. Słonecznej – 120 tyś. zł. 

Przesuwa się wydatki pomiędzy działami gospodarka mieszkaniowa a gospodarka komunalna. 
Radny Jacek Rogut zapytał czy będzie dofinansowanie do ulicy Zielonej i dlaczego wyprowadza się 
środki na budowę ul. Słonecznej? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że dofinansowanie na ulicę Zieloną 
ze względu na poszerzenie drogi będzie wynosiło około 160 tyś. zł szukamy środków na to zadanie.               
W sprawie ul. Słonecznej poinformowała, że planowana jest budowa gazociągu. Do końca roku będzie 
przeprowadzona gazyfikacja. Mija się z celem remont drogi przy planowanej gazyfikacji. 
Otrzymaliśmy promesę na dofinasowanie w 80 % remontu ulicy Konopnickiej i Strażackiej musimy 
mieć wkład własny.  
Radna Edyta Madnryk zapytała, co będzie z remontem ulicy Handlowej i Księżycowej? Od 
dłuższego czasu ulice czekają na remont. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że brakuje środków na finansowanie. 
Radny Cezary Osiński czy będzie wykonywana kanalizacja na ulicy Kawowej i Przechodniej? 
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w późniejszym terminie Dlatego drogi 
wykonywane są z kostki brukowej. Jest to nawierzchnia rozbieralna. Przy budowie kanalizacji będzie 
można nawierzchnie zdjąć i ponownie położyć. 
Radny Jacek Rogut zapytał, co będzie z gwarancją, czy nie przepadnie? 
Kierownik Referatu Grzegorz Loręcki odpowiedziała, że po położeniu ponownym nawierzchni 
będzie obowiązywać nowa gwarancja. 
 
Uchwała Nr 317/LIX/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 została podjęta 
jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na sali obecnych 12 radnych. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomach Czech przedstawił projekt uchwały                     
w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni kontroli działalności Burmistrza 
Blachowni 
 
W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
Radny Cezary Osiński zapytał, kiedy wpłynęły pisma od Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczanśki poinformował, że informacje wpłynęły 28 
czerwca 2018 roku, 18 lipca 2018 roku i 23 lipca 2018 roku. 
Radna Edyta Mandryk zapytała czy Przewodniczący w tej sprawie konsultowała się                                         
z Wiceprzewodniczącymi? 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odpowiedziała, że tak. 
Radna Edyta Mandryk zapytała, dlaczego Przewodniczący wcześniej nie poinformował radnych 
o pismach Rzecznika? 
Radny Cezary Osiński zapytał czy w tej sprawie jest opinia prawna? Dlaczego na sesji nie ma radcy 
prawnego? Radni mają wiele wątpliwości, pytań a nie ma radcy prawnego, który by udzielił 
odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczanśki odpowiedział, że Radca Prawny Rafał Hanusiak 
udzielił mu opinii ustnej, iż Rada nie musi podejmować żadnych działań. 
 
Radna Edyta Mandryk ze względu na zbyt późne zapoznanie Radnych z przedmiotową sprawą 
złożyła wniosek o odłożenie punktu „podjęci uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Blachowni kontroli działalności Burmistrza Blachowni na następną sesję. 
Wniosek został odrzucony w wyniku głosowania – 5 głosów „za’ przyjęciem wniosku, 7 głosów 
„przeciw” przyjęciu wniosku, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na sali obecnych 12 radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech stwierdził, że w projekcie uchwały w § 2 zapis 
Komisja Rewizyjna przedstawi radzie protokół kontroli wraz z projektem stanowiska ww. sprawie jest 
nie właściwy, ponieważ zgodnie ze statutem Komisja przedstawia protokół z kontroli 
Przewodniczącemu Rady, Kierownikowi Kontrolowanej Jednostki i Przewodniczącemu Komisji 
Rewizyjnej. Wnioskował o wykreślenie paragrafu 2. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński zapytał czy Komisja Rewizyjna ma 
uprawnienia do kontrolowania dokumentów np. akt osobowych? 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech poinformował, że dokumenty zostaną 
przenalizowane. Komisja spotka się z Radcą Prawnym, jeżeli będzie konieczność to Komisja wystąpi 
do organów zewnętrznych. Jeżeli przekroczy to kompetencje Komisji zostanie powiadomiony 
Przewodniczący Rady.  
 
W tym punkcie posiedzenie opuściła Radna Beata Matuszewska 
Na sali obecnych 11 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie 
z projektu uchwały § 2. 
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Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku – 7 głosów „za” przyjęciem wniosku, 3 
głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Radna Edyta Mandryk odmówiła głosowania, ponieważ chce wysłuchać opinii Radcy Prawnego, 
którego nie ma na sesji. 
Na Sali obecnych 11 Radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomach Czech przedstawił z naniesionymi 
poprawkami projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 
kontroli działalności Burmistrza Blachowni 
 
Radny Jacek Rogut prosił o uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że konsultował się z Radcą 
Prawnym w tej sprawie, który stwierdził, że uchwała jest jak najbardziej zasadna drogą.  
Radny Cezary Osiński stwierdził, że nie ma podpisu na projekcie uchwały Radcy Prawnego. Zapytał, 
dlaczego do materiałów na sesje nie zostały załączone dokumenty w tej kwestii? Przewodniczący miał 
dużo czasu na przekazanie pism. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że ostanie pismo jest z 23 lipca 
2018 roku. 
Radna Edyta Mandryk zapytała, kiedy Pan Przewodniczący otrzymał ostatnie pismo, na którym jest 
data wpływu 23.07.2018 r., a materiały na sesje wychodziły 24 lipca 2018 roku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odpowiedział, że nie jest codziennie                          
w Urzędzie. 
Radny Tomasz Czech zapytał czy jest formalna przeszkoda, aby głosować nad projektem uchwały? 
Radny Cezary Osiński prosił zaprotokołować, że Radni nie mogli zadawać pytań Radcy Prawnemu 
odnośnie projektu uchwały, ponieważ Radcy nie było na sesji. 
 
Uchwała Nr 318/LIX/2018 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni 
kontroli działalności Burmistrza Blachowni została podjęta większością głosów w stosunku – 2 głosy 
„przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”, 7 głosów „za”. 
Radna Edyta Mandryk nie głosowała. 
Na Sali obecnych 11 Radnych. 
 
 
Ad. 5. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął LIX sesję Rady 
Miejskiej w Blachowni. 
 
 
 
Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Iwona Gawlik        Paweł Hreczański 

 


